
Voorzitter, geachte leden van de provinciale staten 
 
Voor u ligt het herindelingsontwerp waarmee de gemeenten Langedijk en gemeente 
Heerhugowaard samen verder gaan als Dijk&Waard.  
 
Een schitterende gemeente met veel voorzieningen, stedelijke ontwikkeling en nieuwbouw, 
maar ook historie, bijzondere dorpen, natuur en ruimte voor agrariërs. 
 
Ik spreek hier met grote steun van de Heerhugowaardse politieke partijen. Vanuit mijn hart als 
raadslid spreek ik vooral in het algemeen belang van alle inwoners in Heerhugowaard én 
Langedijk. Ik zal u vertellen waarom. 
 
Deze fusie komt niet uit de lucht vallen. Al jaren, wellicht decennia, probeert onze regio de 
samenwerking te verstevigen. Soms succesvol, maar regelmatig met horten, stoten en soms 
erger. De samenwerking vraagt om daadkracht en sterke gelijkwaardige partners. 
 
Vandaag de dag hebben gemeenten elkaar harder dan ooit nodig, om alle 
verantwoordelijkheden te kunnen organiseren en betalen.  
 
Beide gemeenten kennen grote onzekerheden door jeugdzorg en WMO. Ook verdergaande 
digitalisering, de omgevingswet en inburgering ligt straks volledig bij gemeenten. Uitdagingen 
die voor onze gemeenten steeds lastiger worden, maar die wij samen goed aankunnen. 
 
Heerhugowaard en Langedijk hebben elkaar de afgelopen jaren steeds beter gevonden. We 
durven over onze eigen schaduwen heen te stappen en pakken uitdagingen samen aan. En dat 
was al voordat er werd gesproken over de fusie. En als raadslid kan ik zeggen, dat voelt goed. 
Want als het goed is voor de regio, is het goed voor onze inwoners. Wij hebben elkaar, 
ongedeeld, hard nodig. 
 
Met deze fusie krijgen wij een sterke gemeente die klaar is voor de toekomst. Een gemeente 
met slagkracht, die tegenvallers goed kan opvangen en voorzieningen kan uitbreiden.  
 
En zo zie ik ook het allerbelangrijkste. Wat heeft de inwoner van Broek op Langedijk, 
Heerhugowaard Noord, Stad van de Zon, Sint Pancras en Koedijk aan deze fusie? We horen de 
de Pancrassers en Koedijkers nemen die signalen ook serieus.  
Met de stabiliteit en slagkracht van de nieuwe gemeente kan er een andere en vernieuwende 
wind gaan waaien. Samen met alle dorpskernen vormen wij één geheel.  
 
Heerhugowaard heeft ervaring met dorpskernen, maar de gemeente Dijk en Waard zal bij 
uitstek een gemeente worden waar dorpskernen kunnen floreren door eigenheid en maatwerk. 
Met financiële middelen, die voorheen niet mogelijk waren. Met uitstekende dienstverlening en 
goede communicatie.  
 



De afgelopen jaren hebben we alle positieve en kritische geluiden gehoord. Als inwoner, als raadslid 
voor Heerhugowaard heb ik met volle overtuiging en voor de toekomst van ruim 83.000 inwoners, 
voor de ongedeelde fusie gestemd. Met mij een grote meerderheid in beide gemeenteraden. 
Ongedeeld fuseren is in het belang van onze inwoners en van de regio als geheel. 
 
Dank u wel 
 
Falco Hoekstra 
 
Fractievoorzitter Heerhugowaardse VVD 
2e plaatsvervangend voorzitter van de gemeenteraad  
 
 


